

**Call for Abstracts**  
**The XXIIIrd Canadian Congress of**  
**Neurological Sciences**  
**Québec City, Canada**  
**16-18 June 1988**



**ABSTRACTS FOR SCIENTIFIC PAPERS AND POSTERS**

1. Abstracts for the Scientific Programme must be submitted on the official Congress Abstract Form. This form, and accompanying information, will be mailed in early November to all members of the societies participating in the Congress. Others should request the CALL FOR ABSTRACTS from the Congress Office.
2. Work presented in abstracts must conform with MRC guidelines for experimental procedures.
3. Scientific material presented at this meeting should not have been published or presented at other national or international meetings.
4. It is suggested that presentations emphasize the significance of the results and general principles involved rather than ordinary methods and procedures.
5. **ABSTRACTS MUST BE RECEIVED BY 1st FEBRUARY 1988.**
6. Abstracts accepted for presentation will be published in the Canadian Journal of Neurological Sciences.

**FOR FURTHER INFORMATION CONTACT:**

Gerard LeBlanc, M.D.,  
Department of Neurosciences,  
Infant Jesus Hospital,  
1401 - 18th Street,  
Québec City, P.Q., Canada G1J 1Z4  
(418) 694-5756

---

**Demande de Résumés**  
**Le XXIIIème Congrès Canadien des**  
**Sciences Neurologiques**  
**Québec, Canada**  
**16-18 juin 1988**



**RESUMES DES PRESENTATIONS SCIENTIFIQUES ET DES AFFICHES**

1. Les résumés pour le Programme Scientifique doivent être soumis sur la formule officielle du Congrès pour les résumés. Cette formule, ainsi que certaines informations, seront postées au début de novembre à tous les membres des sociétés qui participent au Congrès. Tous les autres devront demander la formule de DEMANDE DE RESUMES au Bureau du Congrès.
2. Le travail présenté au cours des résumés doit se conformer aux principes directeurs du MRC pour les procédés expérimentaux.
3. La matière scientifique présentée à cette conférence ne doit pas avoir été publiée ou présentée à d'autres rencontres nationales ou internationales.
4. Il est suggéré que les présentations mettent l'emphase sur la signification des résultats et des principes généraux impliqués plutôt que sur des méthodes et des procédés ordinaires.
5. **LES RESUMES DOIVENT ETRE REÇUS AVANT LE 1<sup>er</sup> FEVRIER 1988.**
6. Les résumés acceptés pour des présentations seront publiés dans le Canadian Journal of Neurological Sciences.

**POUR PLUS D'INFORMATION PRENDRE CONTACT AVEC:**

Dr Gerard LeBlanc,  
département des sciences neurologiques,  
Hôpital de l'Enfant Jésus,  
1401 - 18ième Rue,  
Québec, P.Q., Canada G1J 1Z4  
(418) 694-5756